
POLICISTI O VARNOSTI NA POSAMEZNIH OBMOČJIH

Obnašajmo se bolj samozaščitno
Predvolilne »plakate vojne« in huda predvolil-

na vročica nasploh sta kar nekako zameglili krimi-
naliteto, ki se pojavlja v posameznih krajih. Še
zlasti zaskrbljujoče je čedalje večje število vlomov
v stanovanjske, pa tudi v razne javne objekte in
avtomobile, kjer so storilci največkrat mladi. Za
razliko od zadnjih nekaj let, je spet več kaznivih
dejanj na podeželju, zato smo zaprosili za razgo-
vor nekaj policistov, ki ta področja (pa tudi mest-
na) pokrivajo.

»Težja kazniva dejanja niso ravno v porastu,
opažamo pa čedalje več vlomov v razne stano-
vanjske in druge objekte,« nam je povedal Šlefan
Bočkor, ki pokriva varnostni okoliš KS Dobrova
in KS Polhov Gradec. »Pred dnevi smo odkrili
osumljenca, ki je vlamljal na območju policijskega
oddelka Horjul in bližnje okolice. Pravzpravje na
tem območju vlamljalo več oseb, ki pa so vse po
vrsti prišle od drugod. Nihče ni bil domačin. Med

- drugim smo obravnavali tudi skupino mladoletni-
kov, ki je storila več kaznivih dejanj in zoper njih
je že bila podana kazenska ovadba. Miru nimajo
niti vikendi (na območju Dobrove in Polhovega
Gradca), saj se na veliko vlamlja tudi v £e.«

Kar zadeva kršitve javnega reda in miru, so te
izrazitejše le ob vikendih, ko so razne prireditve,
pravi Štefan Bočkor.

»Pozval bi vse krajane, naj tesneje sodelujejo
z nami in se obnašajo bolj samozaščitno. Mislim,
da so krajani še premalo kooperativni in preveč
zaupajo raznim neznancem.«

Na območju varnostnega okoliša Brezovica,
Vnanje in Notranje Gorice beležijo manj vlomov,
zato pa ne manjka raznih drugih oblik kriminala.

Andrej Vertič Štetan Boikar

»Opažamo tatvine vseh vrst, kradejo se kolesa,
in po hišah, vendar pa posebno velikih tatvin le ni
veliko. V porastu je predvsem mladoletniški kri-
minal. Krajanom bi pripročal, naj hiše, posebno
tiste na bolj samotnih krajih, zavarujejo z alarmni-
mi napravami. Kar zadeva kršenje javnega reda in
miru, gre le za posamezne primere, konkretnih
žarišč pa ni,« pravi o varnostnem okolišu KS
Brezovica, Vnanje in Notranje Gorice njegov vo-
dja Andrej Vertič.

Čedalje več preglavic na tem območju povrzoča
promet, še zlasti na cesti, ki pelje od Brezovice
proti Podpeči. Na odseku, kjer je osnovna šola
Brezovica, je omejitev hitrosti na 40 kilometrov
na uro, vendar se tega noben voznik ne drži, ker
je cesta ravna, meni Andrej Verčič kljub naši
redni radarski kontroli. Nasploh je na območju
Vnanjih Goric veliko prometnih nesreč.

KS Milan Česnik v samem mestu je bolj tranzit-
nega značaja, z veliko inštituti in zavodi in malo
stalnimi prebivalci, zato je takšen teren operativ-
no teže pokrivati. Vodja varnostnega okoliša KS
Milan Cesnik Bojan Vrandečič nam je povedal
o tem:

»Vlomi v avtomobiie v strogem centru Viča so
v primerjavi z ostalo Ljubljano nekje v povprečju.
Pojavlja pa se več tatvin koles, posebno pred
Kinom Vič in ob vsej Tržaški cesti. Kolesa nepri-
dipravi razmontirajo in poberejo, kar rabijo, dru-
go pa odvržejo v kontejnerje ali kam drugam.
Največkrt so storilci mladoletniki in mlajši polno-
letniki. Tovrstna kazniva dejanja kot so vlomi
v stanovanja in hiše, so storilci često iz drugih
ljubljanskih občin. Pojavljajo se tudi tatvine za-
sebne lastnine po raznih podjetjih, zato priporo-
čam zaposlenim, naj nosijo denar in druge drago-
cene predmete s seboj, ali pa jih spravijo v zavaro-
van prostor. Nasploh bi svetovali krajanom, naj se
obnašajo bolj samozaščitno in pogosteje navezuje-
jo stike z delavci policije. Zdaj je tako, da če hoče
policist priti do informacij, tnora največkrat sam
med ljudi. Slovenci bolj zaupamo sami sebi kot
drugim, dokler kdo ni sam oškodovan. Ponavadi
se šele tedaj zganemo«

BRANKO VRHOVEC


